
1. Formaliteter 

Møteleder: Ingrid Birgitte Løvoll 

Referent: Camilla Finstad Pedersen 

Tid og sted: D119 19.02.2020 

2. Tilstede 

Ingrid Landsverk, Kristine Sandland Kristensen, Andrea Moksnes, Roar Høiby 

Brakstad, Markus Mollerud, Ingrid Birgitte Løvoll, Camilla Finstad Pedersen, Marita 

Uglem Remøy, Henrik Fossmo, Emma Eivik 

3. Godkjenning av referat 

Referatet fra forrige møte inneholder en misforståelse som må rettes opp i ang. hvem 

som kan sitte i komitéen for tildeling av æresmedlemskap. Rettingen av denne feilen 

godkjennes av styret. Referat med endring godkjennes. 

4. Godkjenning av møteinnkallelse og saksliste 

Godkjent 

 

Leder 

Oppdatering av tiden fremover v/ Ingrid Birgitte  

● Fått innkalling til første LFF møte. LFF=Linjeforeningsforum. Hvis noen saker bør 

tas opp med resten av linjeforeningene på Dragvoll så kan det videreformidles til 

leder, så tar hun det opp. 

Oppfølging av saker fra forrige gang v/Ingrid Birgitte  

● Aktivitetskalender  

○ Oppe og går. Alt er lagt inn unntatt skrivestue. 

● Inventar 

○ Aktivitetsansvarlig har bedt om oversikt for aktivitetsgruppene. 

○ Enkelte ting har blitt skrevet inn i innventarlista siden sists, f.eks. printer og 

håndballutstyr. 

● Forslagskasse 

○ Kassa henger på tavla, med penn og papir ved siden av. Alle i styret må se til 

at det er papir der og etterfylle hvis det er tomt.  



● Hvordan gjøre komiteene mer attraktive 

○ Kom ønske ved sist møte om at dette skulle tas opp med komitéene. 

○ Arrkom: tar opp dette på neste møte 

○ Fagkom: få til mer sosialt og å få mer struktur innad i komitéene, slik at alle 

vet hva de skal gjøre. Eksempelvis mange som ønsker å bidra til faglige 

arrangementer, men som ønsker å være deltager på quizen. Da trenger vi flere 

frivillige i fagkom! 

○ Fadderkomitéen: tar opp neste uke 

○ Redaksjonen: tar opp på neste møte 

○ Koskom har ikke hatt møte enda: ingen konkrete forslag 

○ Når alle har fått forslag fra sine komitéer lager styret en slagplan fremover for 

å gjøre komitéarbeid så attraktivt som mulig! 

● Salg av medlemsgensere 

○ Salget har kommet i godt i gang. Vi har solgt 7 gensere. Virker som at det er et 

gryende marked for merch blant medlemmene. Nestleder tar med gensere på 

stand i jubileumsuka.  

● Komite for æresmedlemsskap 

○ Navn på representanter fra alle komitéene: 

■ Fagkom:  

● Representant: Hedvig Marie Meisfjord 

● Vara: Morten Eidsvaag Althe 

■ Arrkom:  

● Representant: Eline Grindberg 

● Vara: Stina Sveen 

■ Redaksjonen:  

● Representant: Idunn Grønset 

● Vara: Jofrid Søyland 

■ Fadderkomiteen:  

● Representant: Håkon Lillehagen 

● Vara: Tilde Lund 

■ Koskom:  

● Representant: Jon-Emil Steine 



● Vara: Terje Tobias Tønne 

■ Emeritus (aka. gamle og bitre):  

● Representant: Joakim Karna Frydeblad 

● Vara: Martine Kibsgaard 

■ Styret:  

● Representant: Ingrid Birgitte Løvoll 

● Vara: Markus Mollerud 

● Erudiosang 

○ Lite (les: ingen) feedback 

○ Kanskje koret kan bidra når de er på beina? 

○ Kan være et mål å prøve å ha sang ferdig til immballet neste semester 

○ Leder vil prøve å skrive litt, men “vi for se hvordan det går med 

inspirasjonen” 

● Dragvoll gård  

○ Lite info om hva som skjer ang. lager. Leder har snakket med Ranveig 

(seniorkonsulent for HR og areal på HF): inntil videre får vi bruke det tomme 

klasserommet på Dragvoll gård som lager. Hun har sendt inn studentnummer 

så alle skal ha tilgang.  

Bruk av styremailen og “profesjonalisering” av kommunikasjon v/Ingrid Birgitte  

● Invitasjoner til jubileumsballet sendes fra jubileum@erudiontnu.no, da det ser mer 

profesjonelt ut at invitasjonene sendes fra en mail-adresse med tydelig tilknytning til 

styret. Hvilke linjeforeninger som inviteres er utarbeidet av styret. Styret bestemmer 

også hvilke linjeforeninger som får ekstra plasser.  

● Grunnen til at vi må ha en konsensus på hvordan vi sender ut invitasjoner til styrevors 

er at vi må tenke langt  frem i tid. I år har vi flaks med at jubileumskomitéen består av 

Erudiomedlemmer med erfaring med både ball og styrekultur, det er ikke sikkert at 

det vil bli sånn neste gang. Derfor må vi ha en standard på hvordan sånne ting foregår, 

så det blir gjort skikkelig neste gang også. 

 

mailto:jubileum@erudiontnu.no


27/20 Nestleder 

Oppdatering av saker fra forrige møte v/Camilla 

● Kaffeavtale 

○ Har sendt mail til ASKO og spurt om det er mulig å kjøpe kaffe hos dem til 

innkjøpspris, men har ikke fått noe svar. Hvis ikke det kommer noe svar 

fortløpende sendes det mail til Kjeldsberg.  

● Grasrotandelen 

○ Ingen økonomiske ulemper ved å melde seg inn. For å registrere seg som 

mottaker av grasrotandelen må vi først melde oss inn i frivillighetsregistret, 

som er en del av Brønnøysundsregistrene. Enstemmig flertall for dette. Leder 

fikser innmelding i frivillighetsregistret.  

● Daljer og pins 

○ Det er bestilt 25 stk æresmedlemsdaljer og 200 komitédaljer, samt 300 pins. 

Grunnen til at det ble 25 æresmedlemsdaljer istedenfor 15, som avtalt ved 

forrige møte, var at trofe vanligvis ikke godtar bestillinger på mindre enn 100 

per design. Siden det imidlertid kun var teksten som var annerledes godkjente 

de 25. Det ble ikke bestilt nye medlemsdaljer, da det allerede lå 300 på lageret.  

○ Høye verktøykostander. De tre ulike metalldelene som er bestilt (pins, og 

anhengene på de to ulike daljene) krever hvert sitt verktøy. Prisen på 

verktøyene til daljene ble 1400 per dalje, og verktøyet til pinsene kom på 850. 

Disse vertkøyene lagres hos trofe i tre år, og det vil trolig lønne seg å bestille 

nye daljer og pins innen tre år for å slippe å betale verktøykostnadene på nytt. 

○ Utsalgsprisen vil være 20 kroner per pin, og 30 kroner per komitédalje. 

Æresmedlemsdaljene er gratis.  

● Søknad om fristasjon 

○ Alle må lese den iløpet av helga, så sendes den i starten av uke 9 

28/20 Økonomiansvarlig 

Sit-søknad v/Ingrid 



● Alt som trengs må inn innen mandag 24. februar, da søknaden skal sendes fredagen 

etter 

● Har jobbet med budsjett og regnskap til søknaden, så det meste er klart. 

Oppdatering av tiden fremover v/ Ingrid  

● Skal i regnskaps- og momskurs i Mars 

● Lagd en nytt regnskapssystem da det vi hadde var litt uoversiktlig. (Det vi hadde fra 

før var basert på SIT sitt prefererte regnskapssystem) 

29/20 Arrangementsansvarlig 

Oppdatering på møtet med personalansvarlig i Spanskrøret v/Kristine 

● På lørdag var arrangementsansvarlig og deler av komitéen på møte med 

personalansvarlig i Spanky. Det blir fellesfest 28. mars på Ranheim. Det kommer til å 

koste mellom 100-150 kroner i inngangspenger, og da er leie, mat og transport dekket. 

Det vil bli lov med medbrakt drikke. 

● Sette De Lærdes Vin (aka. Erudios forsøk på å sette egen vin) til det? Det skal i 

utgangspunktet gå mtp. tid.  

● Det blir planlagt litt i arrkom neste uke, så skal arrangementansvarlig møte Spanky 

igjen og planlegge nærmere 

Evaluering av beerpong-turneringen v/Kristine 

● Det gikk dritbra, folk koste seg! 

● Gøy at det kom så mange  

Oppdatering av tiden fremover v/ Kristine 

● Spillkveld 4. mars på Work-Work. Arrangementansvarlig kommer ikke til å være der, 

men arrkom fikser! 

● Søker sponsor til påskeeggjakt. Vi tar i mot det meste med åpne armer, unntatt 

godterismykker fra Rema 1000 :)  

30/19-20 Redaktør/grafisk 



Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

● Lite å oppdatere på, hun fikser det hun må fikse 

Styre og komite-gensere v/Marita 

● Bestilles fra uniprint, prisanslag på 350 per genser 

● Bestilles opp når alle har lagt inn størrelse og tilhørighet i skjemaet på facebook 

Potensielt nye mailer til økonomiansvarlig i undergruppene: 

● Da bør det være erudiontnu.no domene, individuelt hvordan det gjøres i komitéene da 

ikke alle komitéer ønsker eller har bruk for en slik mail 

Nye logoer til komiteer og underkomiteer v/Marita 

● Ønske om å lage mer gjennomførte logoer til komitéene og undergruppene så det er 

mer sammenheng mellom logoene. Det vil være noe som knytter alle logoene 

spesifikt til komitéen eller undergruppen den tilhører. Dette er en del av det generelle 

prosjektet med å gi Erudio en grafisk profil! 

31/19-20 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Emma 

● Økt samarbeid med spanskrøret 

○ Ønsker mer samarbeid med Spanskrøret, hvor fagkom blant annet ønsker å få 

til felles quiz.  

○ Ønsker også å få til et samarbeid på et større faglig arrangement neste 

semester. Her vil fagleder i Spanskrøret få hovedansvaret, siden fagansvarlig i 

Erudio har hatt ansvar for arrangementet dette semesteret. 

● Skrivestue vil arrangeres 2. eller 9. mars  

● Faglig arrangement: God Skole om mobbing i skolen 

○ Sammen med Spanky, 12. mars - 16:30-19:30. Location TBA. 

● Opprydding med quiz: testet ut et nytt quizformat forrige quiz, hvor det var to runder 

med tre kategorier i hver, med retting i mellom. Dette gjorde at det ble en naturlig 



pause hvor folk benyttet seg mer av baren. Litt kluss med opplesingen av alle lagene 

på slutten av quizen.  

 

32/20 Informasjonsansvarlig 

En som kan være vikar i uke 10 v/Markus 

● Trenger vikar fordi informasjonsansvarlig skal på øvelse med Heimevernet. 

● Grafisk ansvarlig fikser! 

Gi utvekslingsstudenter instagram takeover v/Markus 

● Både utveksling og praksisutveksling, samme format som styretakeover. Dette er for å 

gi et innblikk i hvordan det er å være på utveksling.  

Nytt bilde til nettsiden v/Markus 

● Jubkom ønsker at headeren på facebookarrangementet bruker som header på nettsiden 

frem til ballet.  

● Etter ballet må vi ha en ny header. Forslag: enten plain, rød bakgrunn, eller bildeserie 

med bilder fra f.eks. Pride og forrige 17. mai.  

 

33/20 Faddersjefer 

Oppdatering fra forrige møte v/ Henrik og Andrea 

● Delt ut vervene innad i komitéen og informert om hva vervene innebærer. 

● Arrranngementansvarlig i komitéen begynte å planlegge aktiviteter 

● Økonomimøte med faddersjef, økonomiansvarlig i styret og økonomiansvarlig i 

komitéen er gjennomført.  

● Prøver å få til overføringssamtale med fjorårets komité 

● Vært i kontakt med Spanskrøret ang. lektorlekene osv.  

● Logistikkgjengen ferdig med å plassere faddere i faddergrupper. Disse sees over på 

neste komitémøte. 



Oppdatering av tiden fremover v/ Henrik og Andrea 

● Invitasjon fra SALT til å være med å leie Storsalen i fadderuka, til en konsert med 

husbandet til SALT. 8000 ish å betale. Det blir sannsynligvis nei basert på 

økonomiske midler. 

● Kontrakt til Studio26 er sent og signert, venter på kontrakt i retur 

● Latt komitéen få litt fri tøyler i starten for å vise tillit, men vil ha åpen dialog hele 

veien 

34/20 Aktivitetsansvarlig 

Oppdatering om lektorkoret 

● Aktivitetsansvarlig har hatt møte med koret 

● Positivt overrasket over oppmøte: 20 engasjerte sjeler 

● Inntrykk av at flere er gira, men at det ikke passet den dagen, så potensielt fler enn 20 

som vil delta. 

● Snakket om hva som forventes, og det ser ut til at det blir: genuint kor men lavterskel, 

øving en gang i uka, målet er å kunne fremføre på immedagen. Da må folk vite at de 

må være her 10. august. 

● To personer som kan stille som dirigenter. Tror dette kan bli en god greie!! 

Kontorvakter: 

● Lage et dokument over kontorvakter hvor man fjerner vaktene man ikke kan ta, slik at 

koskom kan fylle de vaktene. Dokumentet ligger på disken. 

Lektur endret tur fra i morgen til i dag, skulle sende bilder for å poste på instagram 

Håndball: 

● Sendt melding til hovedstyret i NTNUI og spurt om skap.  

● Søknad til SIT om støtte til ballpose? 

Vi må ha førstehjelpsskrin og isposer! 



Aktivitetsdagen: lektur kan lage en lavterskel båltur, gåtur i marka eller noe lignende. Lønner 

seg å legge opp til arrangementer hvor det ikke trengs godt oppmøte for at det skal være 

gjennomførbart (eksempelvis håndballturnering) 

Oppdatering av tiden fremover v/Roar 

● Koskom heter ikke guttakom (takk gud) 

● Ugleposten har utdeling av ny utgave i uke 17 - koskom kan ha vaffelsalg én gang til 

dette semesteret, som ikke må kræsje med utdeling av Ugleposten. 

35/20 Eventuelt 

Kontorvakter v/alle 

● Onsdag 10-12 faller bort, omdisponerer vakter og inkluderer koskom sånn at det 

klaffer 

Date og samarbeid med Socialis v/alle 

● Linjeforeningen for sosionom. Vi takker ja til samarbeid og pilsdate! 

Ball Delta og Eureka - emeritus og vervgruppa v/alle 

● Noen fra styret vil! Hvis ikke vi får fyllt plassene, kontakter vi emeritus eller 

vervuglene 

Kake v/Henrik 

● Det blir kake på møtet fremover, Henrik lager skjema for hvem som skal stille med 

baking når: ikke lag kake med soya og peanøtt!!! 

Møteplan v/alle  

● 23. April 16:15 på Dragvoll 

Møtet er hevet 18:47 

 

 



 


